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                                                       Acts 8:1-8

This dedication of Truth CBC is to see the vision of the church crossing boundaries and breaking down dividing walls separating our kinsmen from Almighty God. 

I. The Church is God’s Spirit at Work in Challenging Times. Acts 8:1-3

Acts 1:8 But you will receive power when the Holy Spirit has come upon you; and you will be my witnesses in Jerusalem and in all Judea and Samaria and to the end of the earth." ESV
Gal. 1:13   For you have heard of my previous way of life in Judaism, how intensely I persecuted the church of God and tried to destroy it.
Acts 8:1b And on that day a great persecution arose against the church in Jerusalem; and they were all scattered throughout the region of Judea and Samaria. 

II. Barriers Separated the Church from Those in Samaria But God Sets Aside Church Workers to be Sent. Acts 8:4-8
But the church was sent to cross those dividing lines.

III. To Break Down Barriers God Sent the Church to Share the Good News. 

Acts 8:12 But when they believed Philip as he preached the good news of the kingdom of God and the name of Jesus Christ, they were baptized, both men and women. (ESV)

Gen.12:1 The LORD had said to Abram, "Leave your country, your people and your father's household and go to the land I will show you. “(NIV)

[bookmark: _GoBack]Acts 8:25 Now when they had testified and spoken the word of the Lord, they returned to Jerusalem, preaching the gospel in many villages of the Samaritans.

Acts 5:29 Peter and the other apostles replied: "We must obey God rather than men! (NIV)

Ephes. 2:14-16  For he himself is our peace, who has made us both one and has broken down in his flesh the dividing wall of hostility  15 by abolishing the law of commandments and ordinances, that he might create in himself one new man in place of the two, so making peace, 16 and might reconcile us both to God in one body through the cross, thereby killing the hostility.  

Personal Application: You here at Truth CBC: God has already used you to cross walls and boundaries in your life. 
3-13-2016                                 教會被差傳福音            伍偉廉牧師                       
                        使徒行傳 8:1-8

真道華人浸信會的獻堂典禮，將會讓我們看到一個異象的實現。神要使用真道教會去挪開，拆除所有攔阻我們同胞到全能神面前的障礙。

I. 在這充滿挑戰的時代，神的靈在教會作工。  徒8：1-3

徒1:8 但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地和撒馬利亞，直到地極，作我的見證。

加拉太書 1:13  你們聽見我從前在猶太教中所行的事，怎樣極力逼迫、殘害神的教會，

徒8：1 從這日起，耶路撒冷的教會大遭逼迫。除了使徒以外，門徒都分散在猶太和撒馬利亞各處。

II.  障礙將教會與撒瑪利亞的人隔離了，但是上帝差遣衪預留的教會同工
 使徒行傳   徒8:4-8.
  教會被差派去跨越這些隔離的界綫。
 
III. 要打碎這些障礙，上帝差遣教會去分享這個好消息。徒8:12

徒8：12 及至他們信了腓利所傳神國的福音和耶穌基督的名，連男帶女就受了洗。

創世記 12:1耶和華對亞伯蘭說：＂你要離開本地、本族、父家，往我所要指示你的地去。＂

徒8：25  使徒既證明主道而且傳講，就回耶路撒冷去，一路在撒馬利亞好些村莊傳揚福音。

徒5:29 彼得和眾使徒回答說：「順從神不順從人，是應當的。

以弗所書 2:14-16 因他使我們和睦[a]，將兩下合而為一，拆毀了中間隔斷的牆， 15 而且以自己的身體廢掉冤仇，就是那記在律法上的規條，為要將兩下藉著自己造成一個新人，如此便成就了和睦。 16 既在十字架上滅了冤仇，便藉這十字架，使兩下歸為一體，與神和好了。

個人應用：神以經使用真道華人浸信會的每一位成員去跨越你生命中所遇到的每一个障礙與界綫了。

